

國立臺灣大學醫學院生物化學暨分子生物學科(所)
誠徵助理教授以上教師

應徵資格：

- (一) 具生物化學及分子生物學相關領域之博士學位，且有博士後研究經驗至少一年。
- (二) 具獨立研究能力與教學服務熱誠者。

應徵資料：

1. 個人詳細履歷表一份（含學經歷證件影本、學術成就及重要獲獎記錄，並註明出生年月日）。
2. 助理教授以上推薦函二封（含以上）（由推薦者於截止日前直接寄達）。
3. 未來研究計畫書一份。
4. 完整著作目錄一份（依發表年份排列）。
5. 代表性著作 1~4 篇（PDF 檔）。

收件信箱：biochem@ntu.edu.tw（請勿郵寄紙本）

截止日期：113 年 12 月 31 日（星期二） 5 pm 前將申請資料寄達

聯絡人：劉助教

聯絡電話：(02) 2312-3456 分機 288227; 傳真：(02) 23915295

**FACULTY POSITION
INSTITUTE OF BIOCHEMISTRY AND MOLECULAR BIOLOGY
OF NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY COLLEGE OF
MEDICINE**

National Taiwan University College of Medicine in Taipei seeks experienced and qualified candidates for a tenure-track faculty position (assistant professor or higher levels) in the Institute of Biochemistry and Molecular Biology. All candidates must hold a Ph.D. degree in disciplines relevant to biochemistry and molecular biology, with a minimum of one-year postdoctoral research experience and an outstanding record of research accomplishments. Candidates are expected to establish an independent and internationally competitive research program and have the ability to teach effectively.

Qualified Applicants are Invited to Submit:

- 1) Curriculum vitae including education, teaching and research experience, honors and awards received, and a statement of research achievements and the date of birth.
- 2) Two or more recommendation letters from assistant professor or above (recommenders should send their letters directly to the following address before the application deadline).
- 3) Research proposals.
- 4) List of complete publications (arranged by year of publication).
- 5) PDF files of the representative publications (one to four papers).

Application Deadline: Dec. 31, 2024

**Application materials should be e-mailed to biochem@ntu.edu.tw
(No hard copy)**

Contact Information:

Institute of Biochemistry and Molecular Biology,
National Taiwan University College of Medicine,
Email: biochem@ntu.edu.tw
Phone: 886-2-23123456 Ext 288227, Ms. Liu
Fax: 886-2-23915295